



David Lewis

Osteopath

I have worked hard and diligently throughout my career. These qualities have enabled me to build a large patient list in Geneva and gain recognition from Swiss Olympic and Swiss Ski as a competent and skilled osteopath.

In my 25 years of experience I have been fortunate to work and learn from some of the best therapists and doctors. My desire to share, learn and collaborate with new clinicians is ever present.

In my clinic and at major sporting events my personality and interaction with my patients and athletes helps them feel at ease and know I will do all I can for them to achieve their goals.

Contact

Phone

+41 79 815 87 41

Email

david@davidlewisosteopath.ch

Address

4 Allée du Pré Vert,
Domaine de Coudrée 7
Sciez 74140
France

Education

1997

BSc Hons Osteopath

British School of Osteopathy

2005

MSc Sports Injury Medicine

Sheffield University

Language

English

French

Experience

2023

Medbase, Lancy

Multidisciplinary Medical clinic

2017 - 2022

The Treatment Room, Geneva

Director & Osteopath

An interdisciplinary clinic looking after patients with an active lifestyle and an enjoyment for leisure and the outdoors. We offer both Osteopathy and massage from our experienced therapists.

Balexsport Physiotherapy, Chatelaine Osteopath

Balexsport is a dynamic Physiotherapy clinic close to the airport and NGO's. I was allowed the use of the entire clinic including it's reception, gym and rehabilitation area. We had a very good inter-professional relationship and many times learnt from each other.

Swiss Olympic

Team Osteopath

Beijing Winter Olympics 2022
Tokyo Summer Olympics 2021
Minsk European Games 2019
Rio Summer Olympics 2016
Baku European Games 2015

Swiss Ski (Freestyle Aerials) 2019 to Present

Team Osteopath

Osteopath to the Swiss Aerials Ski Team accompanying them on the World Cup tour, World Championships and Olympics

Swiss Athletics 2022 at present

Accompanied the team to the European Championships in 2022. It is expected I accompany them to the European Games and World Championships in 2023.

Swiss Gymnastics (Trampoline) 2008-2016

It was in charge of injury prevention and osteopathic treatments during the teams training and whilst on competition at World Cups and all major tournaments. I would also liaise on relevant clinical information to our team doctor.

Reference

Dr Patrick Noack

Co-Head of Medbase Center for Medicine and Sport in Abtwil
Swiss Olympic Medical Center

Phone: +41 71 313 70 20

Email: Patrik.Noack@medbase.ch

Mr Denis Onkelinx

Physiotherapist & Director
Balexsport Physiotherapy

Phone: +41 22 796 17 20

Email: info@balexsport.ch



David Lewis

Ostéopathe

J'ai travaillé dur et avec diligence tout au long de ma carrière. Ces qualités m'ont permis de constituer une large liste de patients à Genève et d'être reconnu par Swiss Olympic et Swiss Ski comme un ostéopathe compétent et qualifié.

Au cours de mes 25 années d'expérience, j'ai eu la chance de travailler et d'apprendre auprès de certains des meilleurs thérapeutes et médecins. Mon désir de partager, d'apprendre et de collaborer avec de nouveaux cliniciens est toujours présent.

Dans ma clinique et lors d'événements sportifs majeurs, ma personnalité et mon interaction avec mes patients et mes athlètes les aident à se sentir à l'aise et à savoir que je ferai tout ce que je peux pour qu'ils atteignent leurs objectifs.

Contact

Phone

+41 79 815 87 41

Email

david@davidlewisosteopath.ch

Address

4 Allée du Pré Vert,
Domaine de Coudrée 7
Sciez 74140
France

Education

1997

BSc Hons Osteopath

British School of Osteopathy

2005

MSc Sports Injury Medicine

Sheffield University

Language

English

French

Experience

2023

Medbase, Lancy

Clinique médicale multidisciplinaire

2017 - 2022

The Treatment Room, Geneva

Director & Osteopath

Une clinique interdisciplinaire s'occupant de patients ayant un mode de vie actif et un plaisir pour les loisirs et le plein air. Nous offrons à la fois l'ostéopathie et le massage de nos thérapeutes expérimentés.

Balexsport Physiotherapy, Chatelaine

Osteopath

Balexsport est une clinique de physiothérapie dynamique proche de l'aéroport et des ONG. J'ai été autorisé à utiliser toute la clinique, y compris la réception, la salle de sport et la zone de rééducation. Nous avons une très bonne relation interprofessionnelle et avons souvent appris les uns des autres.

Swiss Olympic

Team Osteopath

Jeux olympiques d'hiver de Pékin 2022

Jeux olympiques d'été de Tokyo 2021

Jeux européens de Minsk 2019

Jeux olympiques d'été de Rio 2016

Jeux européens de Bakou 2015

Swiss Ski (Freestyle Aerials) 2019 jusqu'à présent

Team Osteopath

Ostéopathe de l'équipe Suisse de Ski Aerials les accompagnant sur le circuit de la Coupe du Monde, Championnats du monde et Jeux Olympiques

Swiss Athletics 2022 jusqu'à présent

Accompagné l'équipe aux Championnats d'Europe en 2022. Il est prévu que je les accompagne aux Jeux Européens et aux Championnats du Monde en 2023.

Swiss Gymnastics (Trampoline) 2008-2016

J'étais en charge de la prévention des blessures et des traitements ostéopathiques lors des entraînements des équipes et lors des compétitions lors des Coupes du monde et de tous les tournois majeurs. Je transmettrais également des informations cliniques pertinentes à notre médecin d'équipe.

Reference

Dr Patrick Noack

Co-Head of Medbase Center for Medicine and Sport in Abtwil
Swiss Olympic Medical Center

Phone: +41 71 313 70 20

Email: Patrik.Noack@medbase.ch

Mr Denis Onkelinx

Physiotherapist & Director
Balexsport Physiotherapy

Phone: +41 22 796 17 20

Email: info@balexsport.ch